
Vraag nr. 117
van 25 maart 1998
van de heer ROELAND VAN WALLEGHEM

VRT-ontvangst  –  Luxemburg

Onze nationale Vlaamse tv-zender V RT is goed
bereikbaar tot in A r l o n , waar veel militairen met
hun gezinnen verblijven.

In het Groothertogdom Luxemburg, waar onge-
veer tienduizend Vlamingen (en circa achtduizend
Nederlanders) verblijven, is dit echter niet moge-
l i j k . Anderzijds is de RTBF probleemloos te ont-
vangen.

De "Vlaamse Club" van Luxemburg zou het toe-
juichen indien de minister-president al zijn invloed
zou aanwenden om dit recht te zetten. Bij een
recent bezoek aan het groothertogdom zou deze
billijke eis reeds aan de minister-president zijn
voorgelegd.

1. Kan de minister-president dit bevestigen ?

2. Heeft hij daarover reeds gesprekken gevoerd ?

Wat zijn de resultaten ?

N.B. : Een gelijkaardige vraag werd gesteld aan
de heer Eric Van Rompuy, Vlaams minister
van Economie, KMO, Landbouw en Media.

Antwoord

Ik kan de Vlaamse volksvertegenwoordiger mee-
delen dat leden van de "Vlaamse Club" van
Luxemburg me deze vraag naar mogelijke ont-
vangst van de V RT in het Groothertogdom
Luxemburg inderdaad hebben gesteld.

Terzake heb ik contact opgenomen met de heer
Eric Van Rompuy, die als minister van Media
bevoegd is om de concrete modaliteiten van deze
vraag te beantwoorden.

( A n t w o o rd Eric Van Rompuy : Bulletin van V r a g e n
en A n t w o o rden nr. 13 van 12 maart 1998, b l z . 1 7 5 6
–  red.)


